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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over de miljardenkosten van toeslagen 
(ingezonden 6 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Kosten van toeslagen blijven toenemen tot 
ruim 10 miljard»?1 

Vraag 2
In hoeverre deelt u de mening dat de verdubbeling van de uitgaven voor de 
zorgtoeslag sinds 2006 tot liefst € 5,1 miljard, tekenend is voor de onhoud-
baarheid van het stelsel? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het grotendeels afschaffen van het toeslagencircus en 
de invoering van een vlaktaks met een zeer laag tarief, meer werken 
aantrekkelijker kan maken en middelen kunnen zijn om mensen minder 
afhankelijk te maken van overheidstoeslagen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de verzorgingsstaat en het belastingstelsel in zijn 
huidige vorm een enorme rem op de economische groei vormen? 

Vraag 5
Zo ja, wilt u zich dan zo spoedig mogelijk inzetten op het vergroten van de 
economische vrijheid van de burger door de belastingen fors te verlagen?

1 http://m.telegraaf.nl/article/23156910/kosten-van-toeslagen-blijven-toenemen-tot-ruim-10-
miljard
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